
Pasākuma mērķis 

RoundBaltic, H2020 contract no 957051

Reģistrējies šeit

  PROGRAMMA
09:55
10:00

10:15

11:45

Privātā finansējuma 
piesaiste ilgtspējīgas 
energoefektivitātes 
finansēšanai
Nākamie soļi publiskā sektora 
energoefektivitātes pasākumu 
finansēšanā

2. marts  (tiešsaistē)

Pasākuma mērķis: Konstruktīvi ieteikumi politikas veidotājiem, valsts institūcijām un pašvaldībām privātā finansējuma 
piesaistes veicināšanai Latvijas ilgtspējīgas energoefektivitātes finansēšanā 

Projekta RoundBaltic 4. reģionālais apaļais galds

Dalībnieku reģistrēšanās
Pasākuma ievads – Reinis Āboltiņš, enerģētikas politikas eksperts, pasākuma moderators

Atklāšanas uzruna – Inese Suija-Markova, Cēsu novada domes priekšsēdētāja vietniece, 
Vidzemes plānošanas reģiona Attīstības padomes priekšsēdētāja vietniece

Ievadprezentācijas diskusijai:
Gatis Silovs, Ekonomikas ministrijas Enerģētikas finanšu instrumentu departamenta direktors 
Publisko ēku energoefektivitātes veicināšana

Una Tetere-Teterovska, Alūksnes novada pašvaldības plānošanas un attīstības nodaļas 
projektu vadītāja

Edīte Biseniece, Būvniecības valsts kontroles biroja direktores vietniece 
Aktualitātes publiskā sektora energoefektivitātes paaugstināšanā

Liene Žvīgure, SIA “EnergoClima risinājumi” valdes locekle
Publisko ēku energoefektivitāte – sadarbības piemērs ar Ropažu novada 
pašvaldību

Jautājumi un atbildes

Pārtraukums

Vidzemes plānošanas reģiona un pašvaldību 
aktivitātes energoefektivitātes veicināšanā 
Sesiju moderē  Gundars Rēders, žurnālists
Turpinājums janvārī notikušās apaļā galda diskusijā iesāktajam par plānošanas reģiona un 
pašvaldību aktualitātēm energoefektivitātes plānošanā un ieviešanā – ilgtspējīgas enerģētikas un 
klimata rīcības plāni, sadarbības projekti, vienas pieturas aģentūras ieviešanas idejas attīstīšana, 
dalīšanās pieredzē un ideju ģenerēšana jomas attīstībai.

Diskusijā piedalās (ar stāstījumu / prezentāciju):

Valters Liberts Muzikants, Rīgas enerģētikas aģentūras Energoefektivitātes specialists Vienas 
pieturas aģentūras izveide reģionālā līmenī
Maija Rieksta, Vidzemes plānošanas reģiona projektu vadītāja
Toms Simtiņs, Valkas novada pašvaldība
Edgars Pārpucis, Ogres novada pašvaldība, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja vietnieks
Madonas novada pašvaldība
Ramona Vucāne, Nekustamā īpašuma pārvaldības un teritorijas plānošanas nodaļas vadītāja
Lelde Celmiņa, Vides un energopārvaldības speciālists
Ieva Dille, Smiltenes novada pašvaldības attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja
Valērijs Seilis, Valmieras novada pašvaldības galvenais projektu vadītājs
Valmieras novada pašvaldība

Aktuālais privātā finansējuma piesaistē publiskā sektora 
energoefektivitātes pasākumiem
Sesiju moderē Reinis Āboltiņš, enerģētikas politikas eksperts
Turpinājums iepriekšējām RoundBaltic diskusijām ar uzsvaru uz jaunākajām aktualitātēm privātā 
finansējuma piesaistē publiskā sektora energoefektivitātes pasākumiem – līdz šim iezīmēts 
finansējums projektu ieviešanai, kas kopumā ir nepietiekams, lai sasniegtu klimatneitralitātes mērķus. 
Kādas iestrādnes līdz šim attīstītas un kopīga diskusija par iespējām jomas attīstībai, ideju 
ģenerēšana.

Diskusijā piedalās (ar stāstījumu / prezentāciju):

Māris Saulājs, Finanšu nozares asociācija, AS “SEB banka”
Vigants Lesausks, SIA LightHouse
Apgaismojuma energoefektivitate ārtelpās un iekštelpās pašvaldībās
Ģirts Ieleja, Limbažu novada pašvaldības Attīstības un projektu nodaļas vadītājs

Apaļā galda sesiju galvenās atziņas, diskusija un turpmākie soļi
Pasākuma noslēgums

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScfyv1W3i5Oh4GllfX0amEWsrOXRbL6ieFK5Smbj0f0ZtdwSg/viewform
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PARALĒLO SESIJU DISKUSIJAS12:00

13:30
14:00

Dalībnieku reģistrēšanās
Pasākuma ievads – Reinis Āboltiņš, enerģētikas politikas eksperts, pasākuma moderators

Atklāšanas uzruna – Inese Suija-Markova, Cēsu novada domes priekšsēdētāja vietniece, 
Vidzemes plānošanas reģiona Attīstības padomes priekšsēdētāja vietniece

Ievadprezentācijas diskusijai:
Gatis Silovs, Ekonomikas ministrijas Enerģētikas finanšu instrumentu departamenta direktors 
Publisko ēku energoefektivitātes veicināšana

Una Tetere-Teterovska, Alūksnes novada pašvaldības plānošanas un attīstības nodaļas 
projektu vadītāja

Edīte Biseniece, Būvniecības valsts kontroles biroja direktores vietniece 
Aktualitātes publiskā sektora energoefektivitātes paaugstināšanā

Liene Žvīgure, SIA “EnergoClima risinājumi” valdes locekle
Publisko ēku energoefektivitāte – sadarbības piemērs ar Ropažu novada 
pašvaldību

Jautājumi un atbildes

Pārtraukums

Vidzemes plānošanas reģiona un pašvaldību 
aktivitātes energoefektivitātes veicināšanā 
Sesiju moderē  Gundars Rēders, žurnālists
Turpinājums janvārī notikušās apaļā galda diskusijā iesāktajam par plānošanas reģiona un 
pašvaldību aktualitātēm energoefektivitātes plānošanā un ieviešanā – ilgtspējīgas enerģētikas un 
klimata rīcības plāni, sadarbības projekti, vienas pieturas aģentūras ieviešanas idejas attīstīšana, 
dalīšanās pieredzē un ideju ģenerēšana jomas attīstībai.

Diskusijā piedalās (ar stāstījumu / prezentāciju):

Valters Liberts Muzikants, Rīgas enerģētikas aģentūras Energoefektivitātes specialists Vienas 
pieturas aģentūras izveide reģionālā līmenī
Maija Rieksta, Vidzemes plānošanas reģiona projektu vadītāja
Toms Simtiņs, Valkas novada pašvaldība
Edgars Pārpucis, Ogres novada pašvaldība, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja vietnieks
Madonas novada pašvaldība
Ramona Vucāne, Nekustamā īpašuma pārvaldības un teritorijas plānošanas nodaļas vadītāja
Lelde Celmiņa, Vides un energopārvaldības speciālists
Ieva Dille, Smiltenes novada pašvaldības attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja
Valērijs Seilis, Valmieras novada pašvaldības galvenais projektu vadītājs
Valmieras novada pašvaldība

Aktuālais privātā finansējuma piesaistē publiskā sektora 
energoefektivitātes pasākumiem
Sesiju moderē Reinis Āboltiņš, enerģētikas politikas eksperts
Turpinājums iepriekšējām RoundBaltic diskusijām ar uzsvaru uz jaunākajām aktualitātēm privātā 
finansējuma piesaistē publiskā sektora energoefektivitātes pasākumiem – līdz šim iezīmēts 
finansējums projektu ieviešanai, kas kopumā ir nepietiekams, lai sasniegtu klimatneitralitātes mērķus. 
Kādas iestrādnes līdz šim attīstītas un kopīga diskusija par iespējām jomas attīstībai, ideju 
ģenerēšana.

Diskusijā piedalās (ar stāstījumu / prezentāciju):

Māris Saulājs, Finanšu nozares asociācija, AS “SEB banka”
Vigants Lesausks, SIA LightHouse
Apgaismojuma energoefektivitate ārtelpās un iekštelpās pašvaldībās
Ģirts Ieleja, Limbažu novada pašvaldības Attīstības un projektu nodaļas vadītājs

Apaļā galda sesiju galvenās atziņas, diskusija un turpmākie soļi
Pasākuma noslēgums

Reģistrējies šeit

1.

2.

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScfyv1W3i5Oh4GllfX0amEWsrOXRbL6ieFK5Smbj0f0ZtdwSg/viewform

